

railway line between Truro and Sydney, Nova Scotia), presented in the Senate on 23rd June, 1992.—(*Honourable Senator Corbin*).

## OTHER

## No. 47. (two) (inquiry)

27th January 1993—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Olson, P.C., calling the attention of the Senate to the emerging Prairie agriculture crisis.—(*Honourable Senator Molgat*).

## No. 49. (two) (inquiry)

27th January, 1993—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Olson, P.C., calling the attention of the Senate to the progress of the Uruguay round of GATT negotiations that was underway in Geneva.—(*Honourable Senator Molgat*).

## No. 55. (seven) (inquiry)

8th December, 1992—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator MacEachen, P.C., calling the attention of the Senate to the economic statement made by the Minister of Finance, on Wednesday, 2nd December, 1992.—(*Honourable Senator Molgat*).

## No. 54. (seven) (inquiry)

10th December, 1992—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Simard, calling the attention of the Senate to the need for the federal government to retain at least the linguistic component of Canada's Court Challenges Program.—(*Honourable Senator Molgat*).

## No. 43. (fourteen) (inquiry)

29th September, 1992—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Frith calling the attention of the Senate to the disastrous record of the Conservative government.—(*Honourable Senator Frith*).

Truro à Sydney, en Nouvelle-Écosse), présenté au Sénat le 23 juin 1992.—(*L'honorable sénateur Corbin*).

## AUTRES

## N° 47. (deux) (interpellation)

27 janvier 1993—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Olson, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la manifestation d'une crise agricole dans les Prairies.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

## N° 49. (deux) (interpellation)

27 janvier 1993—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Olson, C.P., attirant l'attention du Sénat sur les progrès réalisés à l'Uruguay Round des négociations du GATT, qui a eu lieu à Genève.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

## N° 55. (sept) (interpellation)

8 décembre 1992—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur MacEachen C.P., attirant l'attention du Sénat sur la déclaration sur la situation économique faite par le ministre des Finances, le mercredi 2 décembre 1992.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

## N° 54. (sept) (interpellation)

10 décembre 1992— Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Simard, attirant l'attention du Sénat sur la nécessité pour le gouvernement fédéral de retenir, à tout le moins, le volet linguistique du Programme canadien de contestation judiciaire.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

## N° 43. (quatorze) (interpellation)

29 septembre 1992—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Frith, attirant l'attention du Sénat sur le bilan désastreux du gouvernement conservateur.—(*L'honorable sénateur Frith*).